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Beste ouders/verzorgers en leerlingen,

Zoals in de brief geschreven was het geen eenvoudig besluit. Alles overwegende 

is het wel een verstandig besluit geweest, in het belang van de school en ook in het 

belang van mijzelf.

Mijn nieuwe werkplek wordt Pieter Zeeman in Zierikzee waar naast mijn

werkzaamheden als projectleider Sterk Techniek Onderwijs in de 

Oosterschelderegio een aantal uitdagende en interessante taken liggen te wachten.

Terugkijkend op ruim 14 jaar locatiedirecteur van Het Goese Lyceum Bergweg, 

geeft ontzettend veel voldoening. Ik verlaat een school die het predicaat Excellent 

heeft, het afgelopen examen waren alle leerlingen geslaagd. Wij hebben een uniek 

aanbod van 7 profielen op 3 verschillende niveaus.

Als je er iedere dag werkt, is het gewoon, als je een stapje terug doet en op een 

afstand kijkt blijkt het uniek te zijn in Zeeland en ver daar buiten. Ook de manier 

hoe wij samenwerken met scholen voor speciaal voortgezet onderwijs, om samen 

leerlingen te helpen een volledig vmbo diploma te behalen is uniek. 

Kortom: trots op de school en op een geweldig team van collega’s waar ik al die 

jaren mee heb mogen samenwerken en waar wij met elkaar deze mooie school vorm 

hebben gegeven de afgelopen jaren.

>>

Een woord 
tot slot!



Soms komt de vraag ”Wat zal je nu het meest bij blijven?”  

Dat antwoord is even triest als voor de hand liggend, in de afgelopen jaren hebben 

wij van twee leerlingen afscheid moeten nemen, dat hoort niet op die leeftijd en dat 

zal mij ook altijd bij blijven. Ook hebben  wij afscheid moeten nemen van een collega 

destijds, dit zijn voorvallen die ik niet zal vergeten.

Daarnaast is het van belang dat we ons iedere dag realiseren dat wij met kinderen 

werken, waar wij niet altijd van weten hoe zij zich voelen als ze naar onze school 

komen. Hoe lastig het soms ook is,  maar kinderen moeten vele kansen krijgen om het 

opnieuw te proberen.

In de vele toespraken op ouderavonden en voorlichtingsavonden kwam de 

samenwerking tussen de school en u als ouders/verzorgers vaak aan de orde.  

Wij hebben/hadden een gezamenlijk belang, namelijk het welbevinden en de 

ontwikkeling van uw zoon of dochter. Omdat dit goed te doen hebben wij elkaar nodig, 

wij kunnen het niet alleen. Dit was zo en zal ook zo blijven naar de toekomst toe.

Het is van zeer groot belang dat wij samen de kinderen kansen blijven bieden en dat 

wij daar samen voor in overleg gaan en luisteren naar elkaar over wat er speelt, zowel 

thuis als op school.

>>

Een woord 
tot slot!



Een samenvatting van ruim 14 jaar, daar zou ik een boek voor nodig hebben om deze 

te beschrijven, daar ga ik maar niet aan beginnen. Het zijn mooie jaren geweest met 

hoogte- en dieptepunten.

Voor nu wil ik u hartelijk bedanken voor het vertrouwen in de school en in mij als 

schoolleider en voor de fijne samenwerking in de afgelopen jaren.

Het gaat jullie goed.

Adri de Gans

Een woord 
tot slot!



Door Corona is alles een beetje anders dan anders, dus ook de introductie van de 

eerste klassen.

Waar we normaal gesproken een 3-daags schoolkamp hebben met allerlei 

spetterende activiteiten, was dat dit jaar niet mogelijk.

Maar gelukkig hebben we een creatief team en hebben we de koppen bij elkaar 

gestoken om er alsnog een onvergetelijke introductie van te maken.

Zo waren er op maandag supergave introductie-activiteiten op het sportveld (waar 

ook de andere leerjaren gebruik van hebben gemaakt), zoals een stormbaan en een 

grote versie van een tafelvoetbaltafel.

Verder kregen onze brugpiepers ook nog een barbecue voorgeschoteld met 

aansluitend een popquiz zoals je ze alleen bij Pontes Bergweg vindt, namelijk 

gepresenteerd door de enige echte Gino Buysrogge. Alle leerlingen kunnen beamen 

dat hij er ieder jaar weer een weergaloos feest van maakt.

Op dinsdag was er een extra introductiedag bij Kanoa bij het Veerse Meer, met 

activiteiten als boogschieten en kanovaren. Daarbij werd natuurlijk wel een nat pak 

gehaald hier en daar, maar ook hier was het weer dikke pret!

Van onze eerstejaars leerlingen Shania en Devin leest u hoe zij de introductiedagen 

hebben ervaren. >>

Introductie-
dagen klas 1 



Introductie-
dagen klas 1
Shania Katsman 1Bm 

De eerste introductie dag

De introductie dagen op Pontes Bergweg waren in de tweede schoolweek. We 

hebben zo veel gedaan, het was allemaal geweldig. Ik ga een korte uitleg geven over 

de sportonderdelen op de maandag 

Springen op een air track

Oke, we moesten de groep in tweeën delen. Toen we de groepen hadden gemaakt 

moesten we tegen elkaar. Vervolgens mochten we naar boven rennen en dan op een 

air track springen, als je dat durfde.

Bungee run 

We moesten een soort van riem om ons 

middel met een lang elastiek eraan. 

De bedoeling was om drie voorwerpen met 

klittenband zo ver mogelijk vast te plakken 

aan een muur.

De balk

Je moet op een balk balanceren 

en dan (zittend) met een zachte 

stok de ander er af duwen of slaan. 

>>



De stormbaan 

Je moest zo snel mogelijk rennen over een 

stormbaan, over, onder en door allemaal 

onderdelen. Als je rondje klaar was tikte 

je de volgende van jouw groepje aan, een 

estafette dus. De groep die het eerst 

50 rondjes had, was de winnaar.

Levend tafel voetbal 

Je moest met de groep gaan staan aan 

een band in een voetbalveldje. Precies 

hetzelfde als tafelvoetbal, maar dan met 

echte personen een wedstrijd spelen 

tegen een andere klas.

Basketbal 

In twee teams gooien in een basket met 

een bal en dan zoveel mogelijk scoren, 

dat is het dan. 

Ik vond het superleuk !

Shania Katsman, 1Bm    >>

Introductie-
dagen klas 1
Shania Katsman 1Bm 



Kanoa 

In week 36 hebben we introductiedagen gehad, één dag op het veld en in school,  

één dag bij Kanoa. Ik ga vertellen hoe het bij Kanoa was.

Eerst moesten we natuurlijk naar Kanoa fietsen, dat ligt niet om de hoek dus dat 

duurden wel even. Over het fietsen is er weinig te vertellen, behalve dat ik al bijna 

meteen uitgeput was.

Toen we bij Kanoa aan kwamen, moesten we onder een soort van tent zitten.  

Daar stonden bankjes en tafeltjes en werd verteld wat we gingen doen.  

>>

Introductie-
dagen klas 1
Devin van der Trier, 1Bm 



Als eerst gingen we vlotten bouwen; dat 

werd jongens tegen de meiden.  

We moesten van balken een vlot bouwen. 

Die balken moesten we aan elkaar maken 

met touwen. Vervolgens er blauwe tonnen 

er onder leggen, zodat het vlot kon drijven. 

Daarna gingen de vlotten het water op met 

ons er op natuurlijk. We hadden peddels 

zodat we het vlot in beweging konden 

brengen. Wie het eerste om een één of 

andere boei rond ging en weer terug op 

land kwam en het vlot uit elkaar haalde 

won. Dat waren de jongens.

Daarna gingen we kanoën. Ik weet niet zo 

veel over het kanoën te vertellen. Toen 

hadden we waterpolo, maar dan in een 

soort van kano waar je in moest liggen en je 

handen als peddels moest gebruiken. 

Er waren twee teams, je kon scoren door de 

bal in goal van het andere team te gooien.

>>

Introductie-
dagen klas 1
Devin van der Trier, 1Bm 



Na waterpolo gingen we boogschieten. We moeten op een doelwit schieten, dat 

noemen ze een blazoen.

Als laatste gingen we AT doen, dat is met pijl en boog op elkaar schieten. De pijlen 

hadden gewoon zachte bollen in plaats van scherpe punten. We hadden weer twee 

teams en konden punten scoren door op tonnen te schieten. Als je een pesroon 

raakte, was die even uitgeschakeld. 

Dat is alles wat ik te vertellen heb. Ik vond deze dagen erg leuk. 

Devin van der Trier, 1Bm

Introductie-
dagen klas 1
Devin van der Trier, 1Bm 



Ook de 2e en 3e jaars leerlingen konden gebruik maken van alle faciliteiten van de 

introductie van leerjaar 1. Dat ging gepaard met de nodige lol, getuige de foto’s!

Sportdag 
leerjaar 2 en 3



Onlangs was de afdeling BWI in het nieuws. 

Klik op de pijl voor het volledige artikel.

BWI en KWS

https://www.internetbode.nl/regio/beveland/321588/schoppen-en-kruiwagen-voor-leerlingen-pontes-


Via een vroedvrouw van het Ziekenhuis 

Jan Palfijn in Gent heeft de afdeling BWI 

het verzoek gekregen om afscheidskistjes 

voor kleine kinderen te maken. De meeste 

ouders zijn zelf in de gelegenheid om een 

kistje te kopen maar voor de ouders die 

de mogelijkheid niet hebben houdt het 

ziekenhuis een beperkte voorraad aan.

Deze mevrouw woont in Ellewoutsdijk en 

kent onze school omdat haar broer hier op 

school gezeten heeft. Tot voor kort maakte 

ze vaak de kistjes zelf samen met haar 

collega’s.

Ondanks dat het een opdracht is die 

gevoelig ligt zijn de leerlingen van BWI 

er toch aan begonnen. De gedachte van 

het Jan Palfijn dat elk kindje een waardig 

afscheid moet krijgen ondersteunen de 

leerlingen van BWI op deze manier van 

harte.

Leerlingen BWI 
maken 
afscheidskistjes



Jong, Goes 
en Corona: 
wat vind jij?
Gemeente Goes

De gemeenteraad van Goes roept 

jongeren op om ideeën aan te dragen 

die bijdragen aan een leefbaar, zinvol 

en vernieuwend Goes in coronatijd. 

In de campagne ‘Jong, Goes en 

Corona: wat vind jij?’ sporen de 

raadsleden jongeren aan om met 

leuke en uitvoerbare ideeën te 

komen.  

Deze ideeën kunnen de 

gemeenteraad helpen de keuzes te 

maken. Ideeën die passen binnen 

de geldende maatregelen en 

uitvoerbaar zijn, gaat de gemeente 

verder uitwerken en toepassen in 

Goes.

Zolang het coronavirus er nog is, moeten we ons aan bepaalde maatregelen houden. 

Denk hierbij aan 1,5 meter afstand houden, handen wassen, aan tafel zitten in 

uitgaansgelegenheden en niet meer dan zes personen thuis uitnodigen. Dat is niet 

leuk, maar helaas wel noodzakelijk.  >>

Praktische informatie van de gemeente Goes

Wat vind jij?
Jong, Goes en Corona: 

www.goes.nl/jong

namens de 
gemeenteraad



 

Om het voor jongeren in deze coronatijd leefbaar en zinvol te houden, roept de 

Goese gemeenteraad de hulp in van jongeren. Hoe denken zij over de coronatijd, 

welke ideeën hebben zij en wat kan de gemeenteraad doen om hen hierbij te helpen?

Idee insturen

Ben je jonger dan 21 jaar, woon je in de gemeente Goes en heb jij een goed idee, dat 

past bij de huidige maatregelen en ook nog uitvoerbaar is? Stuur dit met uitleg en 

onder vermelding van je naam, leeftijd en woonplaats naar jong@goes.nl. 

Meer informatie? Kijk op www.goes.nl/jong. 

Contactpersoon van de Werkgroep is Saskia Verheij (06-10 74 65 52).

Jong, Goes 
en Corona: 
wat vind jij?
Gemeente Goes



Ode aan 
Jimi Hendrix Onze muziekdocent Gino Buysrogge heeft in het verleden al een aantal beroemde 

muzikanten in de spotlights gezet in ons gebouw aan de Bergweg.

Deze keer is Jimi Hendrix aan de beurt. 

Klik hier voor het volledige artikel.

https://www.internetbode.nl/regio/beveland/323077/-geen-andere-gitarist-die-zoveel-invloed-heeft-gehad-


Koeien scheren
Jos Leemreyze, afdeling Groen Met de komst van de afdeling Groen zijn 

we ook een leuke, nieuwe bezigheid rijker: 

koeien scheren! U zult zich waarschijnlijk 

achter de oren krabben en denken “Sinds 

wanneer worden koeien geschoren?”.  

Dat denken de leerlingen namelijk ook.

Even een lesje koeien scheren:

Het haar van de koeien begint in de herfst 

te groeien om de koe te beschermen 

tegen de winterkou. De boer zet de 

koeien omstreeks november op stal en als ze dan niet geschoren worden, kan de 

koe de warmte niet goed kwijt en begint ze te zweten. Ook blijven geschoren koeien 

schoner en hebben parasieten minder kans om zich te nestelen.

Onlangs ben ik met een 2e klas koeien gaan scheren bij het bedrijf van Johan de Roo 

te Heinkenszand. De leerlingen vonden het in het begin best spannend, maar al 

snel kregen ze de slag te pakken en als volleerde scheerders namen ze de ene na de 

andere koe onder handen.

Op de foto ziet u Britt en Senna. Zij hebben, net als de andere leerlingen, ontzettend 

hard gewerkt.



Deze week ontving u een mail van het College van Bestuur, waarin stond dat het 
dragen van een mondkapje verplicht wordt vanaf maandag 26 oktober a.s.
Alle collega’s van de Bergweg gaven de afgelopen twee weken al het goede voor-
beeld, door een mondkapje of een transparant masker op te zetten. 
Met name in de mondkapjes is inmiddels een heuse mode ontstaan: veilig zwart, 
opvallend roze of een leuke bewerkte… we zijn van alle markten thuis!
Na de herfstvakantie zal iedereen aan de mondkap moeten, daarom – ter inspiratie – 
wat foto’s van collega’s en leerlingen.

MONDKAPJES 
verplicht vanaf 
26 oktober a.s.



Waar een brainstormsessie over het menukaartje al niet goed voor is…

Ook wij worstelden met het corona-proof maken van het restaurant.  

Toen was daar het briljante idee om een QR-code te ontwikkelen i.p.v. een menukaart. 

De QR-code hiernaast is ontworpen door Dave 

Bogaerts uit klas 3 HBR.

De QR-code is tot stand gekomen met de afdeling BWI, 

zij hebben de code op hout gebrand.

Je kunt de code met je eigen telefoon scannen en dan 

krijg je het menu te zien. 

Zodra de Corona-maatregelen worden versoepeld 

en wij weer open mogen, komt de QR-code op elke 

tafel in het restaurant te liggen. 

Hoe leuk is dat: ECHT CORONA PROOF, geen kaarten meer in je handen!

Met gastvrije groet,

Team HBR

Corona-proof 
menukaart
 

Team  HBR



Een aantal weken terug merkte ik dat ik een beetje verkouden werd. Niet zo gek, want 

allebei mijn kinderen waren ook al wat verkouden, maar niet fijn in deze tijd. Helaas zette 

het ’s nachts flink door en heb ik dinsdagmorgen maar meteen naar de GGD gebeld om 

een test te laten doen. Hoe sneller dat gedaan was, hoe sneller ik weer aan de slag kon, 

was mijn idee. Woensdagochtend kon ik terecht. Ik had nog een klein beetje hoop dat 

de uitslag er zo snel zou zijn dat ik donderdag gewoon naar school kon komen, maar dat 

bleek wel heel optimistisch. >> 

Met je hoofd 
op een scherm
Eva Sauer, docent Nederlands



Op dinsdag en woensdag ben ik gelukkig vrij, maar donderdag is voor mij een werkdag. 

Om de leerlingen toch een les aan te kunnen bieden, had ik met de directie en collega’s 

afgesproken dat ik vanuit huis zou inloggen en de leerlingen een instructie zou geven en 

dat dhr. Wolfert in de klas was voor de nodige ondersteuning. Zo gezegd, zo gedaan. 

De leerlingen die de klas binnenkwamen, keken allemaal wat verrast op, want ze zagen 

mijn hoofd groot op het scherm. De leerlingen, mijn collega’s en ik moesten allemaal een 

beetje lachen, maar het werkte wel. De leerlingen gingen aan de slag en dhr. Wolfert en 

ik hebben samen de vragen beantwoord. Eind van de middag kreeg ik gelukkig te horen 

dat de uitslag van mijn test negatief was en dus weer snel voor de klas kon. 

Vóór de klas is het natuurlijk fijner dan met je hoofd op een scherm, maar het was wel 

een prima alternatief!

Met je hoofd 
op een scherm
Eva Sauer, docent Nederlands



Corona… er is al veel over gezegd en gesproken. We moeten met de kleinste dingetjes 

rekening houden, dingen waar je normaal gesproken niet bij stil staat. Zo stonden wij 

ineens voor de uitdaging: hoe gaan we in hemelsnaam onze jaarlijkse teamfoto maken? 

Gelukkig zijn we niet voor één gat te vangen en werd er al snel een oplossing bedacht.

De drones komen niet alleen van pas in de les zoals u ziet. 

En zeg nou zelf: deze foto’s zijn toch eigenlijk heel bijzonder?

Teamfoto



Na de herfstvakantie zou ons restaurant LAB 14 weer geopend zijn voor gasten van 

buitenaf. Net zoals altijd op dinsdagavond en op woensdagmiddag tijdens de lunch. 

(Want ook u als ouders kunt genieten van een luxe driegangenmenu (van slechts € 11,50 

p/p) op dinsdagavond of een heerlijke lunch op woensdagmiddag!)

We waren er helemaal op voorbereid: samen met de leerlingen hadden we hard gewerkt 

om het restaurant Corona-proof te maken (zie ook ons andere artikel hierover in deze 

Digirazzi).

>>

Restaurant Lab 14 
weer geopend?
Team HBR



Helaas loopt het door de aangescherpte Corona-maatregelen allemaal een beetje 

anders. Tot nader order – maar in ieder geval de komende 4 weken – zal ons restaurant 

gesloten zijn.

Zodra wij meer nieuws hebben, laten wij het u uiteraard weten.

Mocht u overigens een goed idee hebben om onze leerlingen toch praktijk te kunnen 

laten lopen, twijfelt u dan niet om dit met ons te delen. U kunt dan een mail sturen naar 

Esther Timmerman: e.timmerman@pontes.nl

Rondleiding 
Landmacht
Kaj Walraven, namens de afdeling 

Dienstverlening en Productie

Restaurant Lab 14 
weer geopend?
Team HBR



Woensdag 30 september jl. zijn de vierde klas PIE leerlingen die het keuzevak Robotica 

volgen op bedrijfsbezoek geweest bij de Robot Company hier in Goes.

De leerlingen hebben van mij de opdracht gekregen om een in een kist geleverde 

robotarm vanuit de verpakking uiterlijk met de opendagen in januari geprogrammeerde 

opdrachten uit te laten voeren. Een pittige opdracht voor de leerlingen, omdat het 

hier gaat om totaal iets nieuws en het moet grotendeels zelf geregeld worden, maar zij 

pakten het vanaf het begin goed aan.Zo zijn er planningen gemaakt en wordt er van alles 

op internet opgezocht om stapjes verder te komen.   >>

Bedrijfsbezoek 
aan de 
Robot Company
Anton Mimpen 



Tijdens het oriënteren, brainstormen, onderzoeken en overleggen kwam al heel snel 

naar voren dat het nodig is om met een bedrijf te gaan praten wat met robotarmen 

werkt omdat de juiste kennis niet op school aanwezig is. Eerst kwamen er wat voor de 

hand liggende bedrijven naar voren die helaas soms heel ver van onze school af zijn. Na 

wat verder onderzoek bleek dat er een bedrijf hier op bedrijfsterrein de Poel zit. Kunnen 

wij dus met de fiets naartoe! De leerlingen hebben zelf contact gelegd met het bedrijf 

en geregeld dat wij daar naartoe konden gaan. Het enige wat ik hoefde te doen is de 

leerlingen begeleiden.....

Doel van het bezoek was de leerlingen kennis, informatie en contacten te laten 

verzamelen en daarnaast toepassingen van robotica in de praktijk te laten zien. Het 

bedrijf werkt namelijk met dezelfde leverancier van robotarmen als de robot op onze 

school. 

De leerlingen hebben heel veel informatie gekregen van het bedrijf om stappen in de 

goede richting te maken om het gestelde doel te bereiken. De aankomende weken gaat 

met de opgedane kennis de robotarm met alles wat daarbij hoort opgebouwd worden. 

Als dat gedaan is komt het bedrijf naar school toe om te helpen met opstarten!

Het is allemaal nog lang niet klaar maar een paar foto’s van het bedrijfsbezoek geven 

alvast een idee van wat er straks in januari mogelijk in lokaal 14 aan het werk is voor ons!

 

Bedrijfsbezoek 
aan de 
Robot Company
Anton Mimpen 



In lokaal 1 hebben we onze boekencollectie weer wat verder aangevuld. Deze keer met 

Young Adult novelles. Novelles zijn korte literaire verhalen en Young Adult literatuur is 

literatuur die speciaal geschreven is voor jongeren. 

We hadden al een paar van dit soort boekjes in de klas en omdat we merkten dat 

leerlingen hier snel naar pakken, hebben we nu een wat grotere voorraad aangeschaft. 

Het is de bedoeling dat deze boeken (in tegenstelling tot onze andere boeken) in de klas 

blijven en dat leerlingen een boekje pakken als ze klaar zijn met hun werk.

 We zijn benieuwd naar de ervaringen op langere termijn, maar tot nu toe lijkt het een 

succes! 

Rondleiding 
Landmacht
Kaj Walraven, namens de afdeling 

Dienstverlening en Productie

Uitbreiding 
boekencollectie
Nederlands bovenbouw 



Vrijdag 2 oktober jl. was het Nationale ouderendag.  In het kader hiervan hebben de 

leerlingen van Zorg en Welzijn een hele berg kaartjes gemaakt voor de ouderen.

Deze zijn overhandigd aan Ria van Steenoven (activiteitenbegeleider bij Ter Weel), 

die er voor heeft gezorgd dat de kaartjes verspreid zijn onder ouderen op 3 locaties 

van Ter Weel.

Rondleiding 
Landmacht
Kaj Walraven, namens de afdeling 

Dienstverlening en Productie

Nationale 
Ouderendag
Afdeling Zorg en Welzijn



De eerste weken zijn al weer voorbij gevlogen.. Toen we na de zomervakantie in het 

dierenverblijf weer langzaam op gingen starten, kwamen ook de vakantiedieren weer 

terug op school. Verschillende hamsters, cavia’s, ratten, konijnen, alle kippen en zelfs 

de slang hebben genoten van een welverdiende vakantie bij leerlingen thuis. Dit doen 

we, zodat leerlingen kunnen leren wat het inhoudt om thuis een dier te hebben, de 

verantwoordelijkheid hiervoor te nemen en leren wat er allemaal komt kijken bij de 

verzorging. Maar sommige leerlingen leren hiervan ook dat ze toch echt geen hamster 

als huisdier willen en ook dat is een goede les. Zo worden er geen dieren zomaar in een 

opwelling gekocht. 

>>

Vanuit het 
dierenverblijf 
Vakgroep Groen



Sinds dit schooljaar zijn we bij groen gestart 

met het aanbieden van het keuzevak: 

Groene zorg. Een combinatie van groen, 

in de breedste zin van het woord en zorg 

voor ouderen, kinderen en mensen met een 

beperking.

Zo hebben de leerlingen al workshops dier 

gegeven aan leerlingen van een andere klas 

om dit te oefenen. Ze zijn ook op excursie 

geweest naar zorgboerderij de Akkerwinde, 

zodat ze met eigen ogen kunnen zien wat 

het werken op een zorgboerderij zoal 

inhoudt. Ook is er een samenwerking met 

basisschool de Wegwijzer in Heinkenszand, 

waar onze leerlingen samenwerken in de 

moestuin met leerlingen uit groep 5/6. 

En later de producten uit de moestuin 

weer in de keuken verwerken. Zoals 

bijvoorbeeld appels tot appelmoes. Mooie 

samenwerkingen, die de praktijkles zo ‘echt’ 

mogelijk laten zijn. 

>>

Vanuit het 
dierenverblijf 
Vakgroep Groen



Nu met de Corona zijn er helaas wel beperkingen, we kunnen bijvoorbeeld niet met onze 

leerlingen naar de ouderen om daar workshops bloem en dier te geven. Hopelijk komt 

dit in de toekomst weer aan bod. We proberen hierbij zo verantwoord mogelijk keuzes te 

maken en iedere week te kijken wat er wel en niet mogelijk is. 

En deze week is het nieuwe terrarium binnengekomen voor de baardagaam, een 

groot, handgemaakt terrarium met een mooie grijze achterwand. De lampen evenals 

het warmtematje moeten nog geïnstalleerd worden en dan kan de baardagaam in zijn 

nieuwe onderkomen gaan wonen. De leerlingen van het keuzevak Houden van Dieren 

zullen hiermee bezig gaan. Een foto wordt in de volgende digirazzi met u gedeeld. 

Verder zijn er ook wat nieuwe dieren gekomen na de zomervakantie. Zo hebben we 

nieuwe sierkippen: twee zwarte Cochin krielen en twee sabelpootkrielen. Ze zitten 

samen in het hok en dat gaat prima, het zijn hele rustige en vriendelijke kippen. 

Ook hebben we verschillende soorten nieuwe Syrische hamsters aangekocht, deze 

worden in de volksmond ook wel goudhamsters genoemd. De bedoeling is dat we 

hiervan een nestje krijgen. Het vrouwtje is meerdere malen bij het mannetje op bezoek 

geweest, dus nu is het maar even afwachten.

Onze laatste aanwinst is een jong rexkonijntje. Rexkonijnen hebben een bijzondere 

vachtstructuur.  De vacht van de rexkonijnen onderscheidt zich van andere rassen 

doordat de dekharen dezelfde lengte hebben als de wolharen, hierdoor voelt de 

beharing heel zacht aan. 

 >>

Vanuit het 
dierenverblijf 
Vakgroep Groen



De leerlingen van klas 3 Groen hebben het konijn Flappie gedoopt, nu maar hopen 

dat hij niet te snel groeit zo voor de Kerst.En deze week is het nieuwe terrarium 

binnengekomen voor de baardagaam, een groot, handgemaakt terrarium met 

een mooie grijze achterwand. De lampen evenals het warmtematje moeten nog 

geïnstalleerd worden en dan kan de baardagaam in zijn nieuwe onderkomen gaan 

wonen. De leerlingen van het keuzevak Houden van Dieren zullen hiermee bezig gaan. 

Een foto wordt in de volgende digirazzi met u gedeeld. 

We blijven lekker bezig in het dierenverblijf, zo gaat dat met levende have, er is altijd 

leven in de brouwerij. 

Vriendelijke groeten uit het dierenverblijf.

Vanuit het 
dierenverblijf 
Vakgroep Groen



Goes is trots op jonge inwoners die óf een bijzondere prestatie óf een heldendaad 

hebben geleverd óf die zich op een bijzondere wijze hebben ingezet voor de 

samenleving of dat nog steeds doen. Zij zijn een voorbeeld voor anderen en mogen best 

eens in het zonnetje worden gezet.

Op vrijdag 20 november worden de jeugdlintjes uitgereikt. Jonge inwoners die zich 

bijzonder hebben ingezet voor de Goese samenleving krijgen hiervoor een bijzondere 

blijk van waardering.

Het jeugdlintje wordt uitgereikt aan jongeren tussen 8 en 23 jaar, die Goes een fijnere 

plek hebben gemaakt door bijvoorbeeld:

• Ouderen, gehandicapten of zieken te helpen

• Activiteiten organiseren in wijk of buurt

• Moeilijke onderwerpen bespreekbaar maken zoals pesten, 

 alcoholgebruik of zinloos geweld.

• Vrijwilligers werk te doen

Aanmelden

Kent u zo’n jonge Goese held die dit verdient? Meld hem of haar dan aan voor 

31 oktober. Meer informatie over hoe dit kan leest u op www.goes.nl/jeugdlintje. 

De jeugdlintjes worden uitgereikt op de Internationale Dag van de Rechten van het Kind 

op 20 november a.s.

Jeugdlintjes : 
Goese helden 
gezocht!

https://www.facebook.com/gemeentegoes/posts/3070722249698577
https://www.facebook.com/gemeentegoes/posts/3070722249698577

